
BÝR ZÝYARETÝN ARDINDAN  Onaylayan Ersen GürpýnarPazar, 15 Kasým 2009Son Güncelleme Pazar, 15 Kasým 2009Â TEMAD BalÃ§ova þubemizin sekreteriÂ  Sn.AbdullahÂ  ZENGÝN telefon etti;-"Aðabey Hv.Eðt.Komutanlýðý'ndan randevu almýþtýk. Yarýn saat 16.30 da ziyaret edilecek. Heyette sizinde bulunmanýzý istiyoruz" -"Sevgili kardeþim, benim gibi muzur birini heyete dahil edip arýza yaratmayýn. Ben Ã§enimi tutamam. GÃ¶nlÃ¼mden geÃ§enleri sÃ¶ylerim. Nezaket kurallarýna, protokol kurallarýna ters olmasýn?" diye takýldým.'Eh, madem yÃ¶netim kurulundayýz, gÃ¶reve icabet' diye iki dirhem bir Ã§ekirdek giyindik, traþýmýzý olduk, Sn.Faruk Ã–zerdem Baþkanýmýz, Sn.Erdoðan Ã–ztÃ¼rk aðabeyimizle yola Ã§ýktýk. YoldaÂ  "konu mankenimiyiz?"Â  diye dÃ¼þÃ¼nÃ¼rken,Â  baþkanýmýz "iÃ§erideki atmosfere gÃ¶re serbestÃ§eÂ  konuþuruz" diyerek, bu konudaki iÃ§imden geÃ§irdiðim endiþeyi sonlandýrdý.Hv.Eðt.Komutanlýðý'na gittiðimizde Temad Karabaðlar Þubesi'ndenÂ  iki arkadaþýmýzýn da olduðunu gÃ¶rdÃ¼m. Bizi komutanlýk kapýsýnda bir Ã¼steðmen karþýladý. Genel sekreter albayýn odasýna alýndýk. Bilahare Komutanlýk Assubayý da geldiler. Samimi bir sohbetin ardýndan Komutan Hv. Plt. Korg. Sn.Ziya GÃœLERÂ  bizi kapýda karþýladý. Alýþýlmýþýn dýþýnda Ã§ok kibar, samimi bir karþýlama idi. Hatýra resimleri Ã§ektirip, iÃ§eriye girdik.Â  Hal, hatýr sohbetinden sonra komutan kýsaca Hava Eðitim Komutanlýðý'nýn kuruluþunuÂ  anlattý.Â  Bize birde sÃ¼prizi vardý. Hv. Kuvvetleri Assubaylarý'nýn tarihÃ§esiÂ  ile ilgili komutanlýk assubayýnýn koordinatÃ¶rlÃ¼ðÃ¼nde resimli harika bir kitabýn taslaðýný gÃ¶rdÃ¼k. Bu kitap tamamlandýðýnda bizler iÃ§in flu olan birÃ§ok husus aydýnlanacaktýr. Heyetteki tek karacý olarak, hava kuvvetleri ile ilgili sohbeti 'koyun kaval dinler gibi' dinlerken, aklýmdaki bÃ¼yÃ¼k ihtimalle o odada kalacak, Ã§Ã¶zÃ¼me kavuþturulmayacak birkaÃ§ hususu, en azýndan kendime saygý gereði dile getirmeye karar verdim;-"Sayýn generalim, siz þu an hava kuvvetlerinin eðitim ve Ã¶ðretim konusunda en Ã¼st dÃ¼zeydeki kiþisisiniz. Size arzedeceðim hususu dÃ¼þÃ¼nmÃ¼þ olabilirsiniz. Bu konunun fizibilite Ã§alýþmalarý yapýlmýþ olabilir ama, ben gÃ¶nlÃ¼mden geÃ§tiði iÃ§in sÃ¶ylemek istiyorum. Her kuruma Ã¶rnek olan T.S.K. maalesef bu konuda ikmale kalmýþtýr. Ã–ðretmenlere yÃ¼ksek okul bitirme imkaný tanýnýp okullarý yÃ¼ksek okul ve fakÃ¼lte seviyesine Ã§ýkmasýndan 20 yýl sonra assubaylar 2003 yýlýnda yÃ¼ksek okula kavuþtular. Hava Kuvvetleri'ndeki uygulamayý bilmiyorum ama, bazý kuvvetlerde MYO bitirenler astsubay nasb edilerek sýnýf okullarýna gÃ¶nderiliyor. 1 yýl sýnýf okulu eðitimi gÃ¶rÃ¼yorlar. Bize gelince ekonomik darboðazdan geÃ§tiðimizi belirtenler, maaþlý olarakÂ  sýnýf eðitimi veriyor.Â  2 yýllýk tahsil yeterli gÃ¶rÃ¼lmÃ¼yorsa, sÃ¼re uzatýlsýn. Kaldý ki fakÃ¼lte ve yÃ¼ksek okul mezunlarýnýn er olarak askerlik yaptýðý bir orduda onlara emir ve komuta eden assubaylarýn fakÃ¼lte mezunu olmalarý gerektiðini sÃ¼rekli vurguluyoruz. Bu hem gÃ¼ven ve moral motivasyonunu arttýrýr, hem de TSK ya bÃ¼yÃ¼k katkýlar saðlar. Acaba bu konuda bir Ã§alýþma varmý?" diye sordum.-"Hava Kuvvetleri'nin Asb. MYO Gaziemir'de. Ã–ðrencilerimize 1 yýl sadece yabancý dil eðitimi veriyoruz. 2nci yýl branþ eðitimi alýyorlar. Ýyi bir konuya deðindiniz. Ã‡ok haklýsýnýz. Bizlerde bu konudaki eðitimin yeterli olmadýðýný dÃ¼þÃ¼nÃ¼yoruz. 2 yýl sadece MYO eðitimi ardýndan bir yýl branþ eðitimi almalarý gerektiðine inanýyoruzÂ  ve okulun 3 yýla Ã§ýkmasý Ã§alýþmalarýmýz var." dedilerBu yerinde bir tespit. Ýnþallah 4 yýllýk lisans eðitimi uygulamasýna baþlarlar.-"Musade ederseniz bir kiþisel gÃ¶zlemimi aktarmak istiyorum. Benimde gÃ¶rev aldýðým komisyonda adaylar mÃ¼lakata alýndýklarý zaman mÃ¼lakata ilk girenlerin Ã¼st kriterlerle eleniyor. Sonradan kontenjan tamamlamlanmasý iÃ§in seÃ§melerde daha dÃ¼þÃ¼k kriterler uygulanýyor. Kesin elenmesi gerekenler dýþýnda, kalanlarýn puanlanarak seÃ§melerin en son bu deðerlendirmeye gÃ¶re yapýlmasý daha uygun olmazmý? Hava Eðitim Komutanlýðý'nda uygulama nasýldýr? Ayrýca, astsubay adaylarýnýn seÃ§imindeki heyette, sanýyorum bizleri temsil eden assubaylar vardýr" dedim.KomutanlýkÂ  assubayýna "bunlarý not al"Â  dedikten sonra, samimi sÃ¶ylÃ¼yorum komutanýn gÃ¶zleri parladý. Sesinde bir heyecan bir sevinÃ§ vardý. -"Efendim gidip arkadaþlarýmýzý bir gÃ¶rseniz, dalyan gibi Ã§ocuklar. Onlarý kendimden kýskanýyorum. Bu seÃ§melerde Harp Okulu'na hangi kriterlerle Ã¶ðrenci alýyorsak, ayni kriterleri uyguluyoruz. Tek fark, Ã–SS puanýndaÂ  MYO adaylarýnýn puaný birkaÃ§ puan dÃ¼þÃ¼k olmasýdýr. Astsubay Adaylarý'nýn seÃ§iminde heyette assubaylarýmýz var" dediler. Kendilerine teþekkÃ¼r ettimYine sohbet sýrasýnda son olaylar konuþulurken, Sn.Erdoðan Ã–ztÃ¼rk "bendeniz, belediye meclis Ã¼yesiyim. Siyasetin ve halkýn iÃ§inden geliyorum. Halkýn bizleri iyi tanýmadýðý, bizi kendilerinden soyutlamaya Ã§alýþtýklarýný ve son olaylarýn gÃ¼ven kaybý yarattýðý"ný sÃ¶yleyince, komutanýmýz bu konudaki endiþelerini dile getirdiler. Ben araya girerek;-"Bizlerin bir Ã§ok sosyal ve ekonomik sorunu var. Bu dÃ¼n meydana gelmedi. Yýllarýn birikimi ama Ã§Ã¶zÃ¼mÃ¼nde isteksiz davranýlmasý bizleri maðdur ediyor. Ã–rneðin, kendi nam ve hesabýný yÃ¼ksek okul bitirenlere verilen derece ya zamanýn Cumhurbaþkaný'nýn Anayasa Mahkemesi'ni yanýltmasý ya da AYÝM hukuka aykýrý kararý ile ortadan kaldýrýldý. 30 yýldýr soruna Ã§Ã¶zÃ¼m beklerken, 2003 yýlýnda Ã§ýkan Asb. MYO yasasýnda bizleri bu kadar aðýr gÃ¶rev koþullarý ve sorumluluðumuza raðmen mahalle bekÃ§ileri, polisler, meclis stenoðraflarý, teknik hizmetler ve ziraat ev ekonomisti gibi sýnýflardan daha alt kademeden gÃ¶reve baþlattýlar. Bu adaletsiz uygulama umarýz kýsa bir sÃ¼reÃ§ iÃ§ersinde halledilir. Ýsteklerimiz yasal ama bunu bilmeyenler bizim adalet ve eþitlik deðil, imtiyaz talep ettiðimizi sanýyor. Birde, bizim bu sorunlarýmýzý istismar etmek, personel arasýnda sevgisizliði kÃ¶rÃ¼klemekÂ  isteyen malum Ã§evreler var. Bizler kurumumuza saygýmýzdan, istismara izin vermemek iÃ§in gayret gÃ¶sterirken, kurumumuzun istismara sebep vermemesi iÃ§in, sorunlarýmýza sahip Ã§ýkmasýný bekliyoruz" þeklinde dÃ¼þÃ¼ncelerimizi belirtim Sn. Faruk Baþkan, Komutan'a derneðinÂ  faaliyetlerini anlatýp, daha Ã¶nceki komutanlar tarafýndan gerekli destekle birÃ§ok sosyalÂ  hizmet yapýldýðýný, Ã¶rnek olarakta "550 Ã§ocuðun sÃ¼nnet ettirildiðini" belirtip, Komutan'ýÂ  derneðe davet etti. Komutan ziyaretimizden duyduðu memnuniyeti dile getirip, mutlaka ziyarete geleceklerini, yeni kurulan KarabaðlarÂ  Þubesi'nin ihtiyaÃ§larýný tespit ettirip, yardýmcý olacaklarýný belirttiler. Veda ederek ayrýldýk.Komutanlýk Assubayý ile bazý hususlarý gÃ¶rÃ¼þmek iÃ§in odasýna gittiðimizde, diðer birliklerden gelen komutanlýk assubaylarýndan bir arkadaþýmýz "ben emekli olunca gideceðim derneðimin meyhane ve kahvehane gÃ¶rÃ¼ntÃ¼sÃ¼nde olmasýný istemiyorum ama maalesef, arkadaþlarýmýzdan edindiðimiz bilgilere gÃ¶re TEMAD þubeleri bu gÃ¶rÃ¼ntÃ¼dedir" dedi. Lokallerin, arkadaþlarýmýzý mahalle kahvelerinden kurtardýðýný, bu tÃ¼r þubelerin olmasýndan duyulan rahatsýzlýða katýldýðýmýzýÂ  ama Ýzmir'deki derneklerin yÃ¼ksek standartta olduklarýný, hatta gelip ziyaret etmelerini belirterek yemeðe davet ettik.Belirttiðim gibi, bu konuþmalarýmýzýn Ã§Ã¶zÃ¼me katkýsý olurmu bilmiyorum ama hiÃ§ konuþmamaktan daha yararlý olacaðýna da inanýyorum.Umarýz bir gÃ¼n saðduyulu komutanlar bizim TSK iÃ§in vazgeÃ§ilmez olduðumuzu, bizim varlýðýmýzýn da kendileri ve TSK iÃ§inÂ  varlýk sebebi olduðunu hatýrlarlar. Saygýlarýmla{mosloadposition kardelen} 
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